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Voorwoord.  
 

Voor u ligt het jaarverslag van de Gehandicaptenraad Venlo (GRV-Venlo) over 
het jaar 2022. Ook het jaar 2022 hebben Peter Michels en Henk van Lijpzigh 

het tijdelijk voorzitterschap in een duo-combinatie kunnen/moeten 
voortzetten.  

 
De GRV is er (nog) niet in geslaagd om een nieuwe voorzitter te vinden, die 

de belangrijke (vrijwilligers)functie wil invullen. Wel is 1 keer een verkennend 
gesprek geweest met een persoon en het bestuur. De functie wordt als te 

zwaar afgewezen. 

Wel heeft de GRV-Venlo weer fysiek kunnen vergaderen en ook de 
vrijwilligersmiddag kan weer worden georganiseerd. 

 
Onze visie en missie om van de gemeente Venlo een inclusieve stad te 

maken, krijgt nu de volle aandacht van het college van B en W,  
de gemeenteraad en de raadscommissie voor het A-dossier inclusie.  

Ons gezamenlijke doel is om van de gemeente Venlo een inclusieve stad te 
maken. De GRV-Venlo heeft overleg met de wethouder, een nieuwe 

beleidsondersteuner, beleidsmakers van verkeer, bouw, toegankelijkheid een 
ook met de BOA’s. 

Alleen onze vrijwilligers zijn af en toe overvraagd, en door de huidige AVG 
mogen er geen gegevens worden gedeeld waardoor de GRV-Venlo haar 

achterban steeds slechter kan bereiken en dus slechter nieuwe vrijwilligers 

vinden. 

Maar de GRV-Venlo heeft alle inwoners, beleidmakers en politieke 

verantwoordelijke hierbij nodig, maar vooral alle bijna 15.000 mensen met 

een beperking en/of chronische ziekte in de gemeente Venlo om gezamenlijk 
de stem van deze grote groep te laten doorklinken en te vertegenwoordigen.  

Tussen die 15.000 mensen met een beperking zitten met zekerheid mensen 
die de belangen van onze doelgroep kunnen verdedigen.  

Laten wij met z’n allen de schouders eronder zetten zodat wij deze 
gemotiveerde mensen kunnen vinden. 

 
Het bestuur van de GRV-Venlo 
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1. Bestuur en organisatie en contact gemeente 

 
Activiteiten  

Henk van Lijpzigh en Peter Michels hebben het tijdelijk voorzitterschap in een 
duo-combinatie kunnen/moeten voortzetten. De GRV is er (nog) niet in 

geslaagd om een nieuwe voorzitter te vinden, die de belangrijke 
(vrijwilligers)functie wil invullen. De GRV blijft echter zoeken naar een 

vrijwilliger die op basis van de missie, visie en doelstelling van de GRV mede 
wil bouwen aan de inclusieve samenleving in de gemeente Venlo.  

De voorzitter functie vraagt iemand met visie en bestuurlijke ervaring, die 

niet alleen de GRV-vrijwilligers moet aansturen, maar ook de interne en 
externe contacten moet onderhouden met de politieke verantwoordelijke 

partijen, college van Burgermeester en wethouders, uitvoerende diensten van 
de gemeente Venlo en gelijksoortige adviesorganen in de regio Noord-

Limburg en de provincie Limburg. 
 

Gelukkig is het weer mogelijk om elkaar fysiek te ontmoeten, hetgeen de 
binding en verbinding in de GRV positief beïnvloeden. De GRV kan weer 10 

bestuursvergaderingen organiseren, waarin de adviezen en problematiek 
worden besproken en indien nodig met een advies of actie wordt gereageerd. 

Op 12 april kan onze jaarvergadering georganiseerd worden, waarin het GRV-
bestuur zich verantwoord aan de vrijwilligers van de GRV. Hier moet echter 

ook geconcludeerd worden, dat de coronapandemie een zeer negatieve 
invloed heeft gehad op de inzetbaarheid en het aantal nog actieve 

vrijwilligers. De coronapandemie maakt gezamenlijke informatieve 

bijeenkomsten nog steeds moeilijk om te organiseren. Toch is het 
noodzakelijk, dat de groep GRV-vrijwilligers wordt uitgebreid.  

In de gemeente Venlo wonen en leven bijna 15.000 mensen met een 
(functie)beperking en/of chronische aandoening. Zij hebben een stem maar 

moeten die ook laten horen in de samenleving. Daarom moeten zij ook de 
oren en ogen zijn van de GRV.   

 
Gemeentelijk overleg. 

Om een effectieve en efficiënte samenwerking met de uitvoerende 
gemeentelijke diensten te bevorderen, is coördinatie van beleid en uitvoering 

erg belangrijk. Hiervoor heeft 5 keer overleg met de gemeentelijke 
beleidsambtenaar Paul Cox plaatsgevonden. In mei wordt de GRV 

geconfronteerd, met wijzigingen in de ambtelijke aansturing en 
ondersteuning. De beleidsambtenaar Paul Cox verhuist naar het thema 

mantelzorg (ondersteuning). In het voorbereidende overleg met Paul Cox 

maakt de GRV kennis met de opvolging in de coördinatie vanuit de 
gemeentelijke organisatie. Joyce Rijpkema-Spee neemt de taken van Paul 

Cox geheel of gedeeltelijk over en wordt ons nieuw aanspreekpunt binnen de 
gemeentelijke organisatie. In deze (gemeentelijke) overlegmomenten wordt 

gesproken over de activiteiten van de GRV, samenwerking met de gemeente 
Venlo (beleid, keuzes en uitvoering) en signalen vanuit de doelgroep(en) en 

inwoners met een (functie)beperking en/of chronische aandoening in de 
gemeente Venlo.  In 2022 volgde nog 5 besprekingen/overleggen met Joyce 
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Rijpkema-Spee waarin de voorbereidingen van nieuw en oud beleid worden 

besproken en de 2 overleggen met de (nieuwe) wethouder Smeets worden 
voorbereid. In een extra vergadering dd. 3 november wordt nog eens met 

Paul Cox gesproken over de wijze van subsidieaanvragen en de daarbij 
behorende begroting/activiteiten van de GRV in 2023.  

 
Op 7 juni en 17 november maakt de GRV kennis met de nieuwe wethouder 

Smeets. In dit overleg wordt het belang van de GRV als adviesorgaan en de 
stem van de 15.000 mensen met beperkingen in de gemeente Venlo nog eens 

benadrukt. Wethouder Smeets spreekt zijn waardering uit over de rol en 

meerwaarde van de ervaringsdeskundigheid van de GRV. In dit jaarverslag 
leest u meer over de besproken onderwerpen en thema’s. Voor 2023 heeft de 

wethouder een inventarisatie van de gemeenschapsaccommodaties in Venlo 
beloofd. De GRV heeft haar ervaringsdeskundigheid aangeboden om de 

integrale toegankelijkheid te toetsen en te beoordelen. Integrale 
toegankelijkheid is een bindende opdracht binnen het VN-verdrag handicap. 

De gemeente Venlo wil zich blijven commenteren aan het VN-verdrag en de 
daarin vastgelegde agenda 22. Het overleg met de wethouder Smeets 

kenmerkt zich door een prettige constructieve samenwerking en dialoog 
waarin de mening, stem en visie van de GRV wordt gehoord en meegenomen 

in de keuzes die gemaakt moeten worden. 
 

Op 25 januari is de GRV uitgenodigd voor een overleg over de 
verkeersveiligheid in de gemeente Venlo. In deze bespreking op het 

stadskantoor wordt de GRV geïnformeerd over de plannen m.b.t. de 

inventarisatie van de verkeersveiligheid in Venlo. Op basis van deze 
inventarisatie wordt nieuw beleid ontwikkeld waarin nieuwe maatregelen 

kunnen worden opgenomen, die de verkeersveiligheid moeten verbeteren. 
Kunnen bestaande verkeersregelinstallaties worden weggehaald of moeten er 

nieuwe worden geplaatst? Moeten er nieuwe zebra-oversteekplaatsen worden 
aangelegd. Welke maatregelen kunnen worden genomen om een straat 

verkeersluw te maken? Welke frequentie moet een oversteekplaats hebben 
met een verkeersregelinstallatie? Een heel goed inhoudelijk gesprek waarin 

de specifieke mobiliteit/verkeer omstandigheden voor mensen met 
functiebeperkingen centraal staan. De projectleiding wil het overleg met de 

GRV graag continueren en tijdig met de GRV overleggen over nieuwe 
(verkeers)veiligheid maatregelen. 

 
Op 8 februari is de GRV uitgenodigd om een eerste verkennend gesprek met 

de beleidsambtenaar Paul Cox te hebben over de mogelijkheid om in de 

gemeente Venlo een G-debat te organiseren. In de buurgemeente Horst aan 
de Maas heeft het georganiseerde G-debat (de gemeenteraad en mensen met 

een verstandelijke beperking) een goede dialoog opgeleverd. De gemeente 
Venlo wil graag een soortgelijk debat organiseren. De GRV is zeer positief 

over het initiatief en wil graag meewerken aan het realiseren van dit G-debat, 
maar wil wel graag dat de debat-thema’s vanuit de doelgroep zelf komen. 

Afgesproken wordt gezocht naar meerdere gesprekspartners vanuit de 
doelgroep zelf en indien mogelijk vanuit de zorginstellingen.  
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De beleidsambtenaar zal initiatieven hierin oppakken. Daarna zal een volgend 

overleg worden gepland. 
Op 22 februari vindt het 2e voorbereidingsgesprek voor een G-debat met de 

beleidsambtenaar Paul Cox plaats. Inmiddels zijn enkele zorginstellingen 
enthousiast geworden om het initiatief mede te ontwikkelen. De thema’s 

worden opgehaald vanuit de doelgroep. Mogelijk kunnen organisaties zoals 
het SOL (samenwerkende ouders in Limburg) nog aansluiten en/of hun 

thema’s inbrengen, maar de inbreng vanuit de Venlose doelgroep is 
belangijker. Met de gemeentesecretaris en griffier Geert van Soest, zijn 

afspraken gemaakt met het college van B en W en zal het G-debat in juni in 

de gemeenteraadzaal plaatsvinden. De Burgemeester zal het debat leiden en 
de wethouders zullen antwoorden op vragen vanuit de doelgroep en de leden 

van de doelgroepen hebben vooraf een consultatiegesprek met de 
gemeenteraadsleden. Voorgesteld wordt om tijdens het G-debat een 

inhoudelijk gemeenteraads-amendement aan te nemen, waarin de 
gemeenteraad en het college B en W zich verplichten om het debat verder te 

voeren en de dialoog voort te zetten en daar waar mogelijk met concrete 
(beleid) oplossingen te komen voor specifieke problematiek van mensen met 

verstandelijke beperkingen. 
 

Op 23 juni vindt het G-debat Venlo plaats in de raadzaal van het stadhuis in 
Venlo. Alle gemeenteraad fracties zijn aanwezig en een flink aantal mensen 

uit de doelgroep stellen hun vragen en vertellen over hun specifieke 
problematiek. Vooral de jongeren onder hen, vertellen over hun specifieke 

zorgen m.b.t. hun zelfstandigheid, zelfredzaamheid, wonen en zorg 

voorzieningen, werk, dagbesteding-activiteiten, sport en culturen/recreatieve 
mogelijkheden in de gemeente Venlo. Een sterk debat, dat vooral wordt 

gedragen vanuit de doelgroep. De Burgemeester zal het debat als een zeer 
serieuze taak en opdracht aan de gemeenteraad doorgeven. 

Alle fracties spreken zich uit over de wensen en behoeften van de doelgroep 
en hun respect om deze belangrijke zaken in dit debat zelf naar voren te 

brengen. Met algemene en unanieme stemmen wordt het geformuleerde 
raads-amendement aangenomen. Een eerste succes wordt al snel 

gerealiseerd, door het realiseren van een prikkelarme middag op de Venlose 
kermis, een verzoek dat de doelgroep heeft ingebracht. Op de publiekstribune 

wordt met veel respect maar vooral bewondering geapplaudisseerd voor de 
presentaties vanuit de (jongeren) mensen met een verstandelijke beperking. 

 
Op 24 februari is de GRV uitgenodigd om met de beleidsmedewerkers over 

het nieuwe parkeerbeleid in de gemeente Venlo te spreken. In dit overleg 

wordt uiteraard ingezoomd op de invalideparkeerplaatsen (IPP’s) in de 
gemeente Venlo. De GRV maakt in dit overleg gebruik van de eerder 

opgestelde inventarisatie van de bestaande invalideparkeerplaatsen.  
Deze inventarisatie laat zien, dat slechts 30% volledig aan de gestelde norm 

voldoet. De meerderheid van de invalideparkeerplaatsen is niet volledig 
geschikt in ruimte, aanduiding of plaats. De beleidsmedewerkers kennen de 

GRV-inventarisatie niet, maar wilde deze wel graag ontvangen en gebruiken 
in hun eigen inrichtingsplannen. Waarschijnlijk kan niet altijd aan de norm 
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van het aantal invalideparkeerplaatsen worden voldaan, maar het is wel het 

streven om deze norm indien mogelijk te hanteren. Ook het beleid omtrent de 
particulieren invalideparkeerplaatsen komt aan de orde, in het nieuwe 

beleidsplan zal hier ook aandacht aan worden gegeven. De GRV kan zich 
herkennen in het toetsen van de particulieren parkeerplaatsen, deze zijn vaak 

gekoppeld aan een invalide-parkeerkaart, maar moeten regelmatig 
gecontroleerd worden of de eigenaar van de kaarthouder nog woont op het 

afgegeven adres. Wat de afmeting -norm- van een IPP betreft, dan het nodig 
zijn om van bijvoorbeeld 2 IPP’s samen te voegen naar 1 

invalideparkeerplaats die wel aan de normstelling voldoet. Ook is het 

belangrijk om naar de in de omgeving liggende gebruikslocaties -
fysiotherapie, gezondheidscentra, revalidatiecentra of verzorgingshuizen te 

kijken en daar waar mogelijk positief af te wijken van de normstelling.  
 

De beleidsmedewerkers willen graag regelmatig met de GRV overleggen over 
de mate van geschiktheid, aantal en ligging van de invalideparkeerplaatsen in 

de gemeente Venlo. Tevens wordt gezocht naar een goede 
voorlichting/informatie voorziening om de gebruikers te wijzen op de 

beschikbaarheid en ligging van geschikte parkeerplaatsen. De RV wijst op de 
informatie die de eigen website van de GRV hierover beschikbaar heeft en de 

nieuwe website van toegankelijk Limburg. Een interessant nieuw gegeven 
voor de ontwikkeling van een nieuw parkeerbeleid in de gemeente Venlo. 

 
Op 6 april wordt een 2e overleg GRV en parkeerbeleid Venlo georganiseerd. 

De beleidsmedewerkers informeren de GRV over hun ervaringen en 

bevindingen van hun gesprekken in de diverse stadsdelen en wijken in de 
gemeente Venlo. Hieruit blijkt natuurlijk ook de verschillende opvattingen 

over een goed parkeerbeleid. De belangen van ondernemers en particulieren 
zijn soms tegengesteld aan elkaar. Niet alles is meer mogelijk, er moet met 

de beperkte ruimte rationeler worden gewerkt. Soms kan betaald parkeren 
helpen om de doorstroming te verbeteren, maar ook dat is niet altijd 

mogelijk. Er wordt afgesproken, dat er regelmatig overleg nodig zal zijn om te 
beoordelen of er voldoende en geschikte IPP’s beschikbaar zijn.  Ook de 

informatievoorziening kan samen worden afgestemd. Er zal in het nieuwe 
beleidsplan nadrukkelijk worden verwezen naar het belang van voldoende 

IPP’s in de gemeente Venlo. 
 

In februari wordt de GRV door de gemeente Venlo -verkiezingen functionaris 
Jan Walraven benaderd of de GRV wil meewerken om de toegankelijkheid van 

de gemeenteraad verkiezingen te verbeteren. De GRV-toegankelijkheid 

vrijwilligers Vera Beurskens en Frans Smets, nemen de adviesvraag serieus 
ter hand. In een beoordeling van de aangewezen verkiezing(stem)locaties 

wordt de integrale toegankelijkheid beoordeeld. Indien de locatie niet 
integraal toegankelijk is, wordt dit in de stemuitnodiging aangegeven en 

indien nodig een alternatieve locatie genoemd.  
De gemeenteraadsverkiezingen wordt over meerdere dagen verspreid i.v.m. 

de nog steeds aanwezige coronapandemie. Hierdoor wordt voorkomen, dat 
het druk zou worden in de stemlokalen. Daarnaast wil de gemeente Venlo 
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meedoen aan een experiment in het kader van het VN-verdrag handicap om 

zelfstandig stemmen voor blinde en slechtziende mensen in de gemeente 
Venlo mogelijk te maken. Met behulp van een gerailleerde stem-mal kunnen 

blinde en slechtziende met behulp van een spraak-informatievoorziening 
zelfstandig hun keuze bepalen en deze stem ook zelfstandig uitbrengen. 

Begin maart wordt deze stem-mal getest met enkele blinde en slechtziende 
mensen uit de gemeente Venlo. Op één van de stemdagen 15 maart wordt 

een Tv-opname van de omroep Venlo over de gemeenteraadverkiezingen 
opgenomen in het stadskantoor van Venlo. Helaas wordt er beperkt gebruik 

gemaakt van de stem-mogelijkheid voor mensen met visuele beperkingen, 

de tijd tussen beschikbarheid, oefening en de verkiezingsdata en de 
ontbrekende voorlichting/communicatie over de stem-mal maakte uitgebreide 

stemmers (nog) niet mogelijk.  
 

Ook de beperkte beschikbaarheid in één stem locatie in het stadskantoor 
maakt dat mensen met een visuele beperking alleen maar op deze 

stemlocatie hun stem zelfstadig kunnen uitbrengen. Ruime voorlichting en 
communicatie zou het gebruik positief hebben beïnvloed. Dat blijkt ook uit de 

evaluatie van de gemeenteraadsverkiezingen, waaraan de GRV heeft 
meegewerkt. Het integraal mogelijk maken van de verkiezingen verdiend 

echter nieuwe kansen bij toekomstige verkiezingen. 
 

Op 13 april is de GRV uitgenodigd om deel te nemen aan de 
bestuursvergadering van het seniorenplatform Venlo. Dit collegiaal overleg, is 

bedoeld om elkaar te informeren over elkaars activiteiten in 2022 en indien 

mogelijk in 2023. De GRV wordt vertegenwoordigd door Peter Michels.  
Een van de bespreekthema’s is de leiding/binding in de adviesraad sociaal 

domein (ASD). Het ontbreken van een nieuwe voorzitter vertraagd de 
samenwerking op diverse thema’s en portefeuilles. Het seniorenplatform en 

de GRV hopen op een snelle invulling van de vacatures in de adviesraad.  
Het seniorenplatform wordt nu vertegenwoordigd door Loe Maas, dit mede in 

verband met de aflopende (zitting)termijn van Jos Kempen.  
 

Ook het gebrekkige en onduidelijke communicatie(beleid) van de gemeente 
Venlo, is een gezamenlijk aandachts- zorgpunt. Het seniorenplatform heeft 

een brief over de gebrekkige communicatie geschreven en als 
ondersteuningsvraag aangeboden aan de ASD. De GRV wordt uitgenodigd om 

een informatiestand in te vullen in de informatie- rommelmarkt van het 
seniorenplatform op 21 mei in Venlo-Oost. 

 

Op 12 mei vindt de al langer gewenst/gevraagd overleg van de GRV en de 
BOA’s (bijzondere opsporing ambtenaars) plaats in het stadskantoor.  

Een zeer goed en constructief overleg, waarin de GRV wordt bijgepraat over 
de rol en taak van de BOA’s en waarin de GRV hun ervaringsdeskundigheid 

kan toelichten en onze vraag om meer toezicht op de bereikbaarheid, 
toegankelijkheid en bruikbaarheid in de gemeente Venlo duidelijk kan maken. 

Met name de aandacht van de BOA’s kan helpen om de bewustwording te 
stimuleren. Onze GRV-actie “houd de stoep vrij” wordt uitvoerig besproken en 
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de GRV stelt de gele kaart beschikbaar om uit te delen aan de weggebruikers 

die obstakels vormen, niet als waarschuwing, maar als bewustwording.  
De BOA’s, willen ook graag actief aanwezig zijn indien er nieuwe gezamenlijke 

schouwing rondes werden georganiseerd. De BOA’s willen de actie ‘houd de 
stoep vrij’ ook uitrollen in de andere stadsdelen. Afgesproken wordt dat 

regelmatig contact kan helpen om elkaar te informeren en indien nodig 
elkaars deskundigheid te verbinden.  

 
Op 20 mei wordt de vrijwilligers dag van Burgerkracht Limburg in de Schakel 

in Reuver georganiseerd. Deze netwerkbijeenkomst verbindt de Limburgse 

belangenorganisaties met elkaar en kunnen contacten worden vernieuwd of 
nieuwe contacten worden gelegd. De GRV heeft voor de eerste keer 

deelgenomen en de deelnemers Paul Aerts en Peter Michels, kunnen ook de 
positie en rol van de GRV in de Venlose samenleving toelichten. Ook de 

overgang van toegankelijk Venlo naar toegankelijk Limburg kan digitaal 
worden toegelicht. 

 
Op zaterdag 21 mei is de GRV actief aanwezig op de informatie- 

rommelmarkt van het seniorenplatform in Venlo-Oost. Met een eigen stand 
worden bezoekers geïnformeerd over de rol en belangenbehartiging van de 

GRV. De deelnemers Paul Aerts en Peter Michels geven antwoorden op vragen 
van bezoekers en Iwan Thijsen geeft demonstraties van de informatie op de 

GRV-website en van de nieuwe FGL-website toegankelijk Limburg met veel 
gebouwen uit de gemeente Venlo waar mensen informatie kunnen vinden 

over de mate van integrale toegankelijkheid.  

 
Op 7 september kan de al meer dan 2 jaar i.v.m. de coronapandemie- 

uitgestelde GRV-vrijwilligers dag georganiseerd worden.  
Het organisatiecomité had nu een heerlijke barbecue in Bonjour de Weag 

laten verzorgen. Geen verkeerde keuze. Weer eens gezellig bijpraten onder 
elkaar en weer energie op doen voor de activiteiten die nu weer opgestart 

kunnen worden. Alle vrijwilligers hebben de vrijwilligers dag gemist, maar 
begrijpen ook, dat het onmogelijk is om tijdens de coronapandemie een 

bijeenkomst te organiseren, die als doel heeft om mensen dichterbij elkaar te 
brengen. Gelukkig hebben wij nu weer nieuwe energie kunnen tanken, om 

weer volop de visie van de GRV uit te dragen. Wij willen en werken aan een 
inclusieve samenleving in de gemeente Venlo.  

 
Op 21 oktober neemt de GRV als lid-organisatie deel aan de algemene 

ledenvergadering FGL. In deze ALV worden de lid-organisaties geïnformeerd 

over de plannen van de FGL en de daarbij horende documenten zoals 
werkplannen, begroting en financiële verantwoording. In de ochtendsessie 

wordt de organisatie de Zonnebloem uitvoerig gepresenteerd. Zij konen hun 
uitgebreid programma presenteren en toelichten. De Zonnebloem is van een 

bezoekers-organisatie uitgegroeid naar een actieve hulporganisatie, die 
mensen met fysieke beperkingen kan helpen bij de juiste informatie en indien 

nodig passend vervoer bij sociale en culturele activiteiten. Deze informatie 
kan de GRV uitdragen in hun eigen achterban, maar ook als belangrijke 
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informatie op de GRV-website plaatsen. Daarnaast biedt FGL ook nog eens de 

mogelijkheid om organisaties zoals GRV om zich te promoten en te 
presenteren op de FGL-website, waar GRV hun doelstelling en activiteiten en 

nieuwsberichten kan (laten) plaatsen.  
 

Op 2 november organiseert Burgerkracht Limburg en het onderdeel de Pijler, 
de workshop nieuwe vrijwilligers en contact met de achterban. Vanuit GRV 

nemen enkele leden -Nienke van de Riet, Paul Aerts en Peter Michels- deel 
aan deze workshop. Een eerste inventarisatie langs de deelnemende 

organisaties, laat zien, dat er nogal wat diversiteit is in organisatievorm, 

informatie- en communicatie en wijze van activiteiten. De GRV maakt een 
zeer positieve indruk met hun informatieve website en communicatieve 

nieuws(berichten/brieven). Toch worden er vele ervaringen uitgewisseld over 
werkwijze, communicatie, informatie en op welke wijze vrijwilligers gevonden 

en verbonden worden. Een goede interne communicatie en 
informatievoorziening is hierin erg belangrijk. Maar ook de verbondenheid en 

inbinden van vrijwilligers is belangrijk. Vraag niet gelijk om een vrijwilliger in 
een drukke bestuursfunctie, maar vraag vrijwilligers om een afgebakende 

taak en tijd te investeren om de organisatie te helpen. Maak ook een 
wervingscampagne waarin duidelijk wordt wat en welke vrijwilligers worden 

gezocht. Maak gebruik van lokale, regionale en provinciale 
vrijwilligers(bank/websites) waar mensen zich melden als zij vrijwilligerswerk 

zoeken of waar vrijwilligerswerk wordt aangeboden. Nienke van de Riet heeft 
voor de GRV al een inventarisatie gemaakt en een concept routeplan 

opgesteld om vrijwilligers voor de GRV te vinden en te verbinden. 

 
Op 16 november vindt een infomarkt in de Blerickse wijk Vastelovendkamp 

plaats. De wijk coördinator heeft de GRV uitgenodigd om als een belangrijke 
belangenbehartiger deel te nemen aan deze informatiemarkt in het 

wijkcentrum Muspelheim. Vanuit de GRV nemen Nienke van de Riet, Paul 
Aerts, Peter Michels, Marc en als aanvullende bezoeker Henk van Lijpzigh 

deel.  
Een goed bezochte informatiemarkt waar o.a. de politie, 

woningbouwcorporaties, welzijn instellingen, sprotverenigingen en 
gemeentelijke diensten aan deel nemen. De afgevaardigden van de GRV 

kunnen enkele vragen van bewoners beantwoorden, een demonstratie geven 
van en over de toegankelijkheid in Venlo via toegankelijk Limburg, maar ook 

nieuwe contacten leggen met de seniorencoach van Incluzio, Bindkracht in 
Venlo, sportverenigingen en politieorganisatie.  

 

Afgesproken is dat regelmatig contact en informatie-uitwisseling ons allemaal 
kan helpen om onze taken en visie beter te kunnen invullen. Wat de 

contacten met Incluzio betreft, kunnen de contacten beter op een lager 
niveau worden gelegd, want dan kunnen echte werkafspraken worden 

gemaakt. De GRV moet een overzicht maken van informatiemarkten in de 
wijken van Venlo en kijken waar het zinvol is om aan te sluiten. Een overleg 

met de wijk-coördinatoren van Incluzio kan nuttige resultaten opleveren die 
zich in de toekomst als waardevol bewijzen. Contacten verbinden kan ook de 
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GRV helpen en kan extra informatie en inzichten opleveren die belangrijk zijn 

om te communiceren met onzer achterban in onze nieuwsbrieven of nieuws 
op onze GRV-website.  

 
In 2022 heeft de GRV veel tijd en energie opgebracht om de website 

toegankelijk Venlo te transformeren naar de nieuwe website van de Federatie 
Gehandicaptenorganisaties Limburg (FGL), waarin de informatieve site 

toegankelijk Limburg is geïntegreerd. Inmiddels zijn alle objecten en 
gebouwen die onze vrijwilligers in jarenlange toetsing zijn geborgd op de 

oude website van toegankelijk, Venlo overgebracht naar toegankelijk 

Limburg. Een moderne website, die nog meer mogelijkheden biedt om de 
integrale toegankelijkheid te promoten en nog belangrijker dat de mensen 

met hun eigen ervaringsdeskundigheid kunnen meewerken aan de registratie 
van alle gebouwen en objecten in de provincie Limburg, die een meedoen van 

iedereen mogelijk maken en een stap is op weg naar een inclusieve 
samenleving. 
 

2. Wmo Vervoer Omnibuzz 

 
Er is 2 x een overleg geweest met de cliëntenraad Omnibuzz beide keren kon 

de GRV niet deelnemen in verband met een overvolle agenda van Henk van 
Lijpzigh en hij niet vervangen kon worden in de cliëntenraad van Omnibuzz. 

Maar er is wel getracht om de benodigde signalen in te brengen in het 
cliëntenraad overleg. 

 
3. Werkgroep digitale werkplaats GRV en website 

 
De digitale werkplaats  is vanaf maart 2022 weer compleet geopend na 2 

jaren van maatregelen door de overheid in het kader covid19. 

De klanten weten ons gelijk weer te vinden voor hun problemen van de pc’s 
laptops  die wij in de digitale werkplaats weer naar tevredenheid hebben 

kunnen oplossen. ± 99 % is weer werkend de deur uit gegaan. 
We hebben 1 vitrine kast aangeschaft voor het in richten van een klein ICT 

museum. 
Door donateurs hebben we verschillende schenkingen gekregen waar we voor 

onze klanten kapotte onderdelen kunnen vervangen. 
   

4. ICT 
 

In 2022 is er voor de webmaster een krachtige pc aangeschaft.  
Verder is er in 2022 in  samen werking  met FGL Limburg gewerkt aan het tot 

stand  komen van een nieuw platform toegankelijk Limburg. Daar hebben 
Henk en Iwan gewerkt aan het transformeren van de gegevens van 

toegankelijk Venlo naar toegankelijk Limburg.  

 
5. Website 

 
De website  is ook in 2022 zoals in de vorige jaren verschillende keren 

geüpdatet op de achtergrond om er voor te zorgen dat deze stabiel blijft 
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draaien GRV Venlo is dit jaar in het bezit gekomen van de url 

http://www.toegankelijkvenlo.nl omdat de informatie die op 
toegankelijkvenlo.nl stond verhuist is naar http://www.toegankelijklimburg.nl 

zo is het hosting pakket van GRV website uitgebreid.  
 

Maand 
Dagelijkse gememiddelde Maandelijks totaal  

Hits Files Pages Visits Sites KBytes Visits Pages Files Hits 
           

Dec 2022 1632 1274 265 118 2880 283488 1422 3191 15291 19586 

Nov 2022 1587 1262 268 111 4274 752401 3333 8061 37866 47614 

Oct 2022 1764 1305 343 106 4646 929177 3308 10652 40462 54698 

Sep 2022 1517 1153 284 112 4042 990616 3388 8525 34610 45529 

Aug 2022 1518 1177 281 82 4673 670814 2542 8719 36493 47078 

Jul 2022 1606 1203 287 89 4160 856617 2764 8908 37305 49791 

Jun 2022 1373 1063 225 91 4798 723116 2738 6759 31900 41207 

May 2022 1227 973 211 80 4198 751832 2482 6565 30169 38047 

Apr 2022 1209 971 231 82 3913 672201 2484 6947 29135 36282 

Mar 2022 1102 880 209 77 4436 690774 2415 6505 27307 34188 

Feb 2022 990 748 227 103 4467 544125 2898 6368 20947 27738 

Jan 2022 908 708 186 91 5276 560593 2829 5789 21955 28167 
           

Totals 8425754 32603 86989 363440 469925 

 

6. Nieuwsbrief 

In 2022 is de nieuwsbrief van de GRV verschenen met actuele berichten de 
nieuwsbrief wordt met succes ontvangen, daar willen Marc en Iwan ook 

iedereen voor bedanken. 
Het afgelopen jaar hebben we ook geprobeerd de nieuwsbrief toegankelijker 

te maken, zo is er voor het eerst 2 versies verschenen een in het MS-Word 
formaat en een in PDF formaat (pdf formaat is de normale nieuwsbrief)   

 
PS voor de leden en de lezers van deze nieuwsbrief, heeft u dingen waar u 

denkt die zijn nieuwsbrief waardig stuur ze gerust naar  
nieuwsbrief@grv-venlo.nl  

 
7. Cliëntenraad Sociale Dienst Venlo 

 
De cliëntenraad is in 2022 10 keer bijeen geweest. Er is 2 keer contact 

geweest met de wethouder. 
• We hebben een minicollege gehad over de begroting van de Participatiewet 

en het armoedebeleid, en daarnaast hebben we de Planning & Control Cyclus 

van de gemeente uitgelegd gekregen. 
• Er heeft een jaarlijks gesprek plaatsgevonden met de hoofden van de teams 

Werk en Inkomen. 
• We hebben gesproken met ambtenaren die ons hebben geïnformeerd over 

de (herijking van het) armoedebeleid, schuldhulpverlening en de stand van 
zaken met betrekking tot het Jongerenperspectieffonds, de Stadspas en de 

collectieve ziektekostenverzekering voor minima. 

http://www.toegankelijkvenlo.nl/
http://www.toegankelijklimburg.nl/
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202212.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202211.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202210.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202209.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202208.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202207.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202206.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202205.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202204.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202203.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202202.html
https://shared9.easyhosting.nl:2222/CMD_WEBALIZER/grv-venlo.nl/usage_202201.html
mailto:nieuwsbrief@grv-venlo.nl
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• Er is gesproken met een ambtenaar die ons een update heeft gegeven over 

het Project Menselijke Maat en de (nieuwe) Doorbraakmethode. 
• In 2022 hebben we informatie gekregen van en over de Voedselbank Venlo. 

• Er is gesproken over de snelheid en actieradius van de scootmobiel. 
 

8. Toegankelijkheid Werkgroep GTV 

• Alt Weishoes: rondgang gemaakt met architect en de aanbevelingen 

besproken. Helaas is het toilet nog niet helemaal goed. Hier hebben we 
dan ook op gewezen.  

• Centrumplan Tegelen:  overleg met de gemeente en bureau Bol gehad 
en onze aanbevelingen gedaan. 

• Maaswaard: Aandachtspunten Toegankelijkheid Woongebouw 
Maaswaard (95 appartementen en 5 stadswoningen) besproken met B-

Right Urban Living. 
• Buitenzwembad de Wisselslag ... géén reactie brief 12 april. 

• Na vele overleggen met verschillende partijen is dit jaar de opening van 
het museumkwartier (museum van Bommel van Dam en oude 

tankstation) 
• Overleg met de heer van Haasteren van de Zomerparkfeesten gehad, 

om te kijken hoe we de toegankelijkheid kunnen verbeteren.  

• Stemlokalen: Bezoek gebracht aan een aantal stemlocaties in de 
gemeente Venlo. Verder een overleg gehad met de gemeente Venlo 

met Peter en Jannie i.v.m. het in gebruik nemen van het nieuwe 
stemsysteem voor blinden en slechtzienden. Hier moeten we misschien 

bij de volgende verkiezingen (als deze methode dan ook toegepast 
wordt) meer publiciteit aan geven, samen met de gemeente Venlo of 

politieke partijen. Er zijn maar 5 mensen komen stemmen met dit 

systeem in de gemeente Venlo 

9. Werkgroep Jong GRV-Venlo 

 

Na bijna 2 jaar Corona met alle hierbij horende maatregelen, is het voor 
iedereen op zijn of haar eigen manier weer uitzoeken hoe de draad met veel 

dingen opnieuw op te gaan pakken. Vooral voor mensen met een 
functiebeperking komt hier best wel wat bij kijken. 

 
Gelukkig is het voor de leden van GRV Jong dit jaar dan toch  eindelijk weer 

mogelijk elkaar zonder beeldscherm ertussen te ontmoeten en eens rustig bij 
te praten.  

Verder is er een toegankelijke vergaderlocatie gevonden waar we in het 
najaar een aantal keer bij elkaar hebben kunnen komen. 

 
Graag willen we ons blijven richten op zowel  toegankelijkheid, alsmede 

bewustwording waar het gaat om mensen met een beperking. 
Dit laatste willen we onder andere gaan doen door het maken van 

interessante vlogs. In dit verband willen we eerst voor onszelf helder krijgen 

waar het beste de focus op kan worden gelegd, welke onderwerpen we in 
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beeld zouden kunnen brengen en voor welke personen of instanties dit 

vervolgens van meerwaarde zou kunnen zijn.  
Voor 2023 hopen we dat we als GRV Jong weer meer samen in actie kunnen 

komen. Hierbij zijn hulp en inspiratie van iedereen natuurlijk van harte 
welkom! 

 
10. Adviesraad Sociaal Domein (ASD) Venlo 

 

De ASD Venlo is de opvolging van de voormalige Wmo-raad Venlo. Zij geven 

adviezen op alle beleidsvoornemens en nieuw- en/of aangepast beleid in het 

sociale domein. De GRV maakt deel uit van de adviesraad sociaal domein en 

wordt hierin vertegenwoordigd door de GRV-afgevaardigde Peter Michels.  

In de vergaderingen van de ASD worden de gevraagde of ongevraagde 

adviezen behandeld en voorzien van een gekwalificeerd advies waarin alle 

aandachtspunten uit de interne discussie worden meegenomen.  

In 2022 komt de ASD 9 keer bij elkaar en wordt de jaarlijkse hei-dag in 

oktober geannuleerd. In dit jaarverslag willen wij enkele onderwerpen die 

voor de GRV extra-belangrijk zijn, nader toelichten en op welke wijze de GRV 

de inbreng vanuit de gebruikersperspectief mensen met een functiebeperking 

en/of chronische aandoening-heeft verwoord. 

 

Onafhankelijke Voorzitter ASD 

In februari wordt de adviesraad geïnformeerd en geconfronteerd over het 

voorgenomen vertrek van de voorzitter Marlea Kogeldans. 2 jaar geleden 

heeft zij de functie overgenomen van Frank Lambricks. Een voorzitter die met 

daadkracht de adviezen formuleerde en de advies-en inspraakmogelijkheden 

optimaal wil benutten in de relatie met het college en de uitvoerende 

ambtenaren. Het vertrek, terug naar Almere,-maakt het nodig dat een 

sollicitatie-ronde moet worden opgestart, waarin de formulering van de 

vacature tekst belangrijk is. Komende vanuit de coronapandemie wordt het 

proces ook nog vertraagd en moet vanaf februari gewerkt worden met een 

uitgedund DB, waarin de vicevoorzitter een dubbele taak krijgt. Anneloes 

Hovers vervult deze verzwaarde functie met volle overgave, waarin zij wordt 

gesteund door het DB en de hele adviesraad. Aan het eind van 2022, wordt 

de adviesraad toch weer geconfronteerd met de mededeling, dat de 

overgebleven kandidaat uit de selectie/sollicitatieprocedure zich op 

persoonlijke redenen heeft teruggetrokken. Dat betekent, dat de 

sollicitatie/selectie procedure opnieuw moet worden opgestart met een 

nieuwe vacature uitschrijving, waardoor een mogelijke nieuwe kandidaat 

onafhankelijke voorzitter nog zeker enkele maanden zal vergen.  

 

Een duidelijke verzwakking van de ASD, ook gezien het verdere statutaire 

vertrek van diverse raadsleden.  

Begin 2022 wordt de ASD en de GRV onaangenaam verrast door een 

gemeentelijke brief aan alle Wmo-gerechtigden, die een huishoudelijke hulp 

voorziening ontvangen in het kader van de Wmo. De inhoud en wijze van 
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informatieverstrekking is niet vooraf besproken/afgestemd en voor advisering 

voorgelegd aan de adviesorganen. De brief veroorzaakt veel onrust bij de 

Wmo-gerechtigden, want in de brief wordt aangekondigd, dat zij via een 

vragenformulier-dat zij samen met hun huishoudelijke hulp- moeten invullen. 

De ASD en de GRV-afvaardiging vinden de communicatie en wijze van 

vraagstelling niet conform de onafhankelijkheid van de relatie tussen 

huishoudelijke hulp en de cliënt. Door deze veranderingen in de 

vragenstelling en de onduidelijke informatie in de brief, adviseert de 

adviesraad enkele malen naar het college om de wijze van informatie en 

communicatie te verbeteren. De discussie wordt gekenmerkt door de vraag of 

het een beleidswijziging of een uitvoeringswijziging betreft. De GRV hecht 

echter aan de onafhankelijkheid en de mogelijkheden om cliëntondersteuning 

aan te vragen. Indien de relatie tussen zorgaanbieder, huishoudelijke hulp en 

cliënt niet onafhankelijk is, dan kan dit de relatie tussen cliënt en 

hulpverlener schaden. 

Communicatiegemeente Venlo  

In diverse adviezen zijn opmerkingen gemaakt over de wijze van 

communicatie naar de gebruikers van voorzieningen en naar de inwoners in 

het algemeen. De ASD heeft met instemming van enkele leden de 

communicatieafdeling uitgenodigd om hun werkwijze toe te lichten.  

De communicatieafdeling informeert de adviesraad, dat zij de ambtenaren en 

beleidsmedewerkers inspireert om de cursus leesbaar/begrijpbaar schrijven te 

volgen. Hierin leren de ambtenaren hun schrijftaal zodanig te gebruiken, dat 

de teksten leesbaar en begrijpbaar worden. De afdeling informeert de 

adviesraad over de wijze van externe voorlichting en PR-momenten die 

belangrijk zijn om nieuw of vernieuwd beleid te moeten uitdragen. Gelukkig 

worden/zijn steeds meer inwoners digitaal vaardig, want veel informatie is 

digitaal beschikbaar en moeten mensen die een afspraak in het stadskantoor 

willen maken, dit digitaal of telefonisch doen.  

De adviesraad wijst de communicatieafdeling toch op de groep laaggeletterde 

en ouderen in de gemeente Venlo., die moeite hebben met de aangeboden 

informatie op de juiste wijze te verkrijgen en te begrijpen. Dat vraagt om een 

gerichte wijze van passende informatievoorzieningen. 

Regiovisie wonen en meedoen 

De adviesraad wordt goed geïnformeerd over de kansen en bedreigingen van 

de regiovisie wonen en meedoen. Hierin wordt toch ook weer duidelijk dat 

steeds meer beleidsterreinen in een regiovisie en/of regionale uitvoering 

worden geformuleerd en uitgevoerd. In enkele inhoudelijke sessies wordt de 

adviesraad geïnformeerd en kunnen de leden hun aandachtspunten 

inbrengen. Met als resultaat, dat met name de meerwaarde van de aanwezige 

ervaringsdeskundigheid en het belangrijke uitgangspunt van maatwerk 

leidend moet zijn in de uitvoering. Ook de ruimte die lokaal gevonden kan 

worden in een regionaal beleid, is belangrijk om de lokale uitvoering als een 
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maatwerk-voorziening te blijven zien. Afgesproken wordt, dat de uitvoering- 

werkplannen nog worden voorgelegd aan de ASD en daarmee inhoudelijke 

medesturing kan houden op de lokale en regionale uitvoering. 

Energiesubsidie minima  

In een gezamenlijk advies van de cliëntenraad sociale dienst en de ASD is een 

sterk pleitdooi gehouden om overschotten in de pakketten energiebesparende 

maatregelen toch beschikbaar te houden voor de minima in de gemeente 

Venlo. Het college heeft het ongevraagd advies overgenomen in het belang 

van de sterk stijgende energiekosten voor de mensen met een minima 

uitkering/inkomen. 

Medipoint en scootmobiel verstrekkingen 

In 2021 werd de nieuwe regionale leverancier van hulpmiddelen Medipoint 

actief. De GRV heeft in haar beoordeling in de adviesraad al bepleit, dat een 

cliëntenpanel zou moeten waarborgen, dat de stem en toetsing vanuit 

gebruikersperspectief moet bijdragen aan de borging van kwaliteit en 

uitvoering. Deze cliëntenborging moet nog worden ingevuld.  

Bij het verstrekken van scootmobielen wordt echter al snel duidelijk dat de 

kwaliteit duidelijk wordt aangetast. De verstrekkingen mogen uitgaan van een 

kleinere actieradius en lagere snelheid van de verstrekte scootmobielen. 

Deze wijziging is duidelijk niet van tevoren met de ASD en de GRV besproken 

en komt ook niet voort uit een enquête onder de scootmobiel-gebruikers.  

In diverse overleggen (adviesraad sociaal domein en in het wethouders 

overleg) heeft de GRV de bezwaren ingebracht en gepleit voor een maatwerk 

voorziening, waarin de behoefte van de gebruikers centraal blijven staan.  

Momenteel wordt het verstrekkingenbeleid scootmobielen nog eens 

heroverwogen in een herijking van de jeugd-en Wmo-verordening.  

De GRV blijft zich inzetten om de snelheid en actieradius van de verstrekte 

scootmobielen zodanig uit te voeren, dat maatwerk uitgangspunt is en dat 

daarmee ook het verband tussen snelheid en actieradius (accu-vermogen) 

gewaarborgd wordt.  In 2022 is een begin gemaakt om in overleg met de 

gemeente Venlo en Medipoint een regionaal cliëntenpanel Medipoint te 

realiseren. Dit initiatief is mede-ondersteund door de provinciale federatie 

gehandicaptenorganisaties Limburg (FGL) en zal waarschijnlijk in 2023 

worden gerealiseerd. De ASD Venlo heeft de GRV gevraagd of zij 

gemandateerd de adviesraad willen vertegenwoordigen in het op te richten 

regionaal cliëntenpanel Medipoint. De GRV heeft de uitnodiging en mandaat 

aanvaard. 

Mini-college begrotingscyclus gemeente Venlo 

In een adviesraad bijeenkomst worden de leden bijgepraat over de 

begrotingscyclus van de gemeente Venlo. Een zeer leerzaam en interessant 

college dat de adviesraad inzicht geeft in het momentum van advisering en in 

welke tijdcyclus het college, gemeenteraad, adviesorganen en 
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beleidsvoorbereiders zich bevinden en op welke manier en tijd geadviseerd 

kan worden. Met deze kennis kan de adviesraad hun adviezen meer gewicht 

meegeven. 

In een andere bijeenkomst van de ASD wordt de raad geïnformeerd over het 

vluchtelingenbeleid van en in de gemeente Venlo. Deze bijpraat-sessie wordt 

mede ingelast door de vluchtelingen uit Oekraïne, dat op 24 februari wordt 

geconfronteerd met een oorlog. De spontane opvang door inwoners van de 

gemeente Venlo is hartverwarmend. Natuurlijk zijn ook de statushouders en 

de daarmee gepaarde problematiek van beschikbare woningen en werk 

uitvoerig aan de orde. De GRV behartigt ook de belangen van vluchtelingen 

met een zichtbare of onzichtbare beperking, want de beperking/handicap zelf 

discrimineert niet, iedereen kan een beperking krijgen.  

Besluit en Beleidsregels jeugdhulp en maatschappelijke ondersteuning 

In het jeugdbeleid en Wmo inclusief de uitvoering wordt steeds meer 

regionaal samengewerkt door de gemeenten in Noord-Limburg. Hierin is het 

belangrijk, dat de adviesraad zich concentreert op de Venlose belangen, maar 

ook op de regionale keuzes. Daarbij is het belangrijk, om kennis te hebben 

van de regionale keuzes maar ook van de regionale advisering van de 

collega-adviesraden. Hiervoor moet nog een adviesstructuur worden 

ontwikkeld. In de herijking van het (regionaal/lokaal) jeugdbeleid en Wmo 

voorzieningen wordt de adviesraad goed betrokken en geconsulteerd.  

In deze herijking en bijstelling heeft de ASD op initiatief van de GRV weer 

gepleit om de Wmo voorzieningen toe te kennen als een maatwerk 

voorziening, dan kunnen problemen met o.a. de scootmobiel verstrekkingen 

voorkomen worden. Er is nog geen volledig en bevredigend antwoord van het 

college ontvangen. 

Inspraak- en adviesverordening gemeente Venlo 

De steeds verdergaande regionalisering van gemeentelijk beleid en 

contracten in zorgvoorzieningen stellen de gemeentelijke adviseerders voor 

moeilijke keuzes. Moeten zij zich beperken tot de gemeentelijke grenzen of 

moet de regionale keuzes -die misschien effectiever, efficiënter en/of 

ingrijpender zijn-worden meegewogen? Maar dan is het belangrijk, dat er ook 

een regionale uitwisseling van keuzes, wensen en conceptadviezen mogelijk 

wordt gemaakt. De huidige inspraak- en adviesverordening maakt deze 

nodige uitwisseling niet mogelijk met het gevaar dat er geen afgestemde 

advisering kan plaatsvinden en de beslisstructuur en besluiten vooral worden 

genomen in de regionale beleidsbijeenkomsten en portefeuille-overleggen van 

de regionale/gemeentelijke wethouders. De adviesraad is zich bewust van 

deze regionale veranderingen in keuzes en uitvoering en wil in samenspraak 

komen tot een adviesstructuur dat recht doet aan de regionale veranderingen 

in Noord-Limburg. De ASD heeft in 2022 een interne werkgroep ingesteld, die 

een conceptvoorstel tot aanpassing in de advies- en inspraakverordening 

moet voorbereiden. De eerste conceptteksten zijn in de adviesraad besproken 
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en moeten nog juridisch worden getoetst om vervolgens te worden 

aangeboden als een ongevraagd advies aan het college van B en W van de 

gemeente Venlo. I.v.m. het ontbreken van een nieuwe onafhankelijke 

voorzitter vertraagt het proces in de noodzakelijke aanpassingen in de 

verordening waarop de ASD functioneert. 

Evaluatie stadspas Venlo 

In deze evaluatie is vastgesteld, dat het huidige bereik en bruikbaarheid van 

de stadspas niet adequaat is voor de gebruikers en gerechtigden.  

De adviesraad sociaal domein heeft geadviseerd om de bruikbaarheid van de 

stadspas te verbeteren door meerdere nieuwe mogelijkheden aan de pas te 

verbinden. Momenteel wordt onderzocht welke mogelijkheden er zijn en 

welke aanvullende mogelijkheden toegevoegd zouden kunnen worden. 

In de laatste vergadering van de ASD zijn de nieuwe wethouders Smeets en 

Boom uitgenodigd om hun visie en afspraken in het coalitieakkoord nader toe 

te lichten. De ASD maakt de wethouders en het college een complement over 

de voortvarendheid waarmee het college reageert om de algemene bijstand 

norm (Abn) die uitgangspunt is om de energietoeslag toe te kennen te 

verhogen van 130% naar 150%, waardoor meerdere mensen in aanmerking 

komen voor de energietoeslag. In een dialoog worden de belangrijkste 

beleidsveranderingen van het nieuwe college toegelicht. Het college maakt 

van de communicatie met de inwoners en adviesorganen een speerpunt.  

De adviesraad zal hun rol als adviseur gevraagd en ongevraagd vervullen. 

Tot slot 
 

De GRV Toegankelijk Venlo blijft zich inzetten om voor iedereen 

mogelijkheden en kansen te creëren, die hen in staat stellen volwaardig en in 
eigen regie deel te nemen aan onze Venlose samenleving. Dat de inclusieve 

maatschappij ontstaat waar wij allen recht op hebben. 
 

Een samenleving, waarin het aantal mensen met een beperking, chronisch 
zieken en ouderen alleen maar toeneemt doordat men ouder wordt en langer 

zelfstandig moet blijven functioneren. De GRV-Venlo zal niet stoppen met dat 
onder de aandacht te brengen van de beleidsmakers en uitvoerenden.  

Dit vraagt van ons allen een actieve bijdrage om het streven naar gelijke 
kansen voor iedereen in deze maatschappij waar te maken.  

We hadden ons in 2004 tot doel gesteld om voor onze achterban - mensen 

met een functiebeperking en/of chronische ziekte – de gemeente Venlo 
letterlijk en figuurlijk in 20 jaar drempelvrij te maken. Dat proberen we te 

bereiken middels inclusief beleid bij de overheid en bedrijven. Het volgend 
jaar zijn die 20 jaar om. Maar we zullen nog door moeten gaan want er is nog 

veel te doen. Dat legt meer druk op het bestaande clubje actieve vrijwilligers. 
Dat clubje is dringend verlegen om enthousiaste aanvulling te krijgen. 

 
Het bestuur van de GRV-Venlo vindt het erg belangrijk haar dank uit te 

spreken aan alle vrijwilligers voor de vele bezigheden in 2022 en de flexibele 



Jaarverslag GRV-Venlo 2022 

21-3-2023 
19 

wijze van omgaan met de veranderingen. Ook dit jaar eindigen wij dit 

jaarverslag met de woorden: wij rekenen ook in 2023 op jullie. 
 

“Elke beperking heeft zijn uitdaging!” 
 

Venlo, maart 2023  
 


